



LIETUVOS MOKSLEIVIŲ SĄJUNGA

---

**LIETUVOS MOKSLEIVIŲ SĄJUNGOS  
NACIONALINIO BIURO  
POSĖDŽIO PROTOKOLAS Nr. 2023-05-29**  
2023 m. gegužės 29 d.

**Posėdžio pirmininkas:** Emilis Mikulskis.

**Posėdžio sekretorius:** Lauryna Laurinaitytė.

**POSĖDŽIO DALYVIAI:**

- |                             |                          |
|-----------------------------|--------------------------|
| 1. Aistė Kanapeckaitė;      | 15. Melita Tauginaitė;   |
| 2. Austėja Navickaitė;      | 16. Minvydas Zaviša;     |
| 3. Barbora Bakutytė;        | 17. Paulina Grudikytė;   |
| 4. Elinga Trumpaitė;        | 18. Paulina Šarauskaitė; |
| 5. Emilija Mončiunskaitė;   | 19. Paulius Buidovas;    |
| 6. Emilis Mikulskis;        | 20. Paulius Sagevičius;  |
| 7. Goda Samalionytė;        | 21. Ridas Urbonavičius;  |
| 8. Ieva Suščinskytė;        | 22. Rokas Damulis;       |
| 9. Ignė Ūselytė;            | 23. Smiltė Pikaitė;      |
| 10. Julius Janulevičius;    | 24. Tadas Ambrozaitis;   |
| 11. Lauryna Laurinaitytė;   | 25. Ugnė Bagdonaitė;     |
| 12. Liepa Eva Mickevičiūtė; | 26. Vėjas Urbonas;       |
| 13. Lukas Rudėnas;          | 27. Viltė Novikovaitė.   |
| 14. Martynas Dikšaitis;     |                          |

**DARBOTVARKĖ:**

1. Revizijos rekomendacijos;
2. Biuro srityse atlikti darbai nuo praeito susirinkimo;
3. Vasaros forumas;
4. Rudens forumas;
5. „Zoom“ prenumeratos atnaujinimas;
6. JRA projektas;

7. Bendros išvados.

**1. SVARSTYTA. Revizijos rekomendacijos.**

Revizijos pirmininkas P. Buidovas kartu su Revizijos nariais V. Novikovaite ir J. Janulevičiumi pristatė [rekomendacijas Biurui](#).

**NUTARTA.** Vykdyti priskirtus darbus.

**2. SVARSTYTA. Biuro srityse atlikti darbai nuo praeito susirinkimo (05-15).**

**Darbas su padaliniais** ir toliau bendravo su padaliniais, beveik sutvarkė visą naujų narių lentelę, išsiaiškino, kas jau įvykdė MSF, išsiaiškino Vilniaus situaciją – rinks vicepirmininką, kuris laikinai eis pirmininko pareigas.

**Finansai** paaiškino, kad buvo sutvarkyti JRA dokumentai, atnaujintas finansų komiteto drive, šiandien komunikavo dėl marketingo. Nori banke sutvarkyti daug ką.

**Programos** teigia, jog metinės veiklos programos griaučiai beveik yra, baigiama rašyti rekomendacija padaliniams, ką veikti per vasarą, pradės rašyti veiklos programą, dabar susiplanus veiklas, nuspręs, ar vasarą daryti veiklas.

**Komunikacija** beveik sutvarkė Valdybos, Biuro kontaktus, stringa ties Instagram, ties „Facebook“ yra keli įrašai, kurie turi būti įkelti, sukėlė visus Vadovų klubus, bet nerado kelių apibendrinimų, dabar ieškos. Atsiras per ateinančias keletą savaitių.

**Žmogiškųjų išteklių koordinatorė** Gabija Bernotaitė apsikeitė pareigomis su Aiste Kanapeckaitė: Aistė Kanapeckaitė tapo ŽIK. Gabija liko RRK ir dirba su nariais, buvo išsiųstas laiškas tarybai, taryba turėjo pasidalinti su MS ir kuratoriais laiškais.

**Mokymų vadovė** Ieva Susčinskytė integravo Austėją Navickaitę, turėjo pirmą skambutį su MV, yra problema su naudininku, sunku kalbinti žmones vesti mokymus, tvarko drive, ALUMNI sąrašą, padarė kalendorių, gavo refleksijas iš MV (2 metų planas), nežino, kaip perduoti svarbią informaciją MV, bando programėlę, MV labai trūksta motyvacijos. Emilis pasiūlė Biuro mokymų vadovams išsivesti MV į darbo grupes per vasaros forumą, kad Biuro MV galėtų su jais pabendrauti ir kelias dienas kartu dirbti. Dėl to reikėtų daryti atrankas į MV dar prieš vasaros forumą. Mokymų vadovams reikės papildyti sričių pradžiamokslius.

**NUTARTA.** Atlikti darbai pristatyti.

**3. SVARSTYTA. Vasaros forumo naujienos.**

Forumo koordinatoriai Elinga Trumpaitė ir Lukas Rudėnas pristatė esamą situaciją. Kėdainių ir Jonavos padalinys turės 3 susirinkimą, kurio metu jie geriau pasiskirstys darbus. Ties komunikacija jau dirbama, greit bus paskelbta registracija, o vizualai bus atsiųsti. Organizatoriai jau beveik turi lektorius, socializacijas ir leidimus. Finansų forumui turi nemažai, nors tikslas dar nepasiektas, dėl to susitiks savaitgalį.

Darbo grupės dar yra kuriamos, jų vedimui reikės mažiausiai 5 žmonių pagalbos, medžiaga bus paruošta. Forume bus tik trys valdybos nariai.

**NUTARTA.** Į Biuro „Facebook“ bus įkelta apklausa, kiek Biuro savanorių planuoja būti vasaros forume.

#### **4. SVARSTYTA. Rudens forumo naujienos.**

Emilis Mikulskis pranešė, kad kitą pirmadienį (06-05) bus renkami rudens forumo koordinatoriai.

**NUTARTA.** Kitą pirmadienį bus susirinkimas dėl rudens forumo koordinatorių.

#### **5. SVARSTYTA. „Zoom“ prenumeratos atnaujinimas.**

Lukas Rudėnas iškėlė klausimą, ar reikia atnaujinti „Zoom“ prenumeratą.

**NUTARTA.** „Zoom“ prenumeratos naujinti nereikia.

#### **6. SVARSTYTA. JRA projektas.**

Paulius Sagevičius pristatė JRA projektą. Jis atsiuntė laišką, kuriame yra svarbiausia informacija, jį RRR turi nusiųsti padaliniams. Diske yra veiklos planas, veiklas galima daryti visus metus. MV turėtų praveisti instruktažą padaliniams, kaip registracijos yra kuriamos. Viskas turi būti sukelta į aplanką. JRA turi būti pildomas nuo dabar, padaliniai turi pildyti planus ir registracijas, išsiųsti dalyvių sąrašus birželio gale, o jei neišeis atsiųsti, galės paduoti per vasaros forumą. Bus pasirašytos sutartys su struktūromis, kurioms reikės kompensuoti tam tikras veiklas.

**NUTARTA:** JRA projektas aptartas.



**7. SVARSTYTA. Bendros išvados.**

Emilis Mikulskis pasidalino savo mintimis. Biuro savanoriai neturėtų atidėlioti darbų. Jie turėtų pasistengti atvykti į vasaros forumą, praleisti Biuro komandoje kuo daugiau laiko, vasaros forume dirbti ir elgtis atsakingai, prašyti Valdybos pagalbos. Biuro savanoriai turėtų reaguoti į žinutes, užduoti ir atsakyti sau į šį klausimą: „ką noriu nuveikti prieš išeinant?“. Taryboje esantys Biuro savanoriai turėtų laiku atlikti jiems paskirtas užduotis. Reikia bendrų Biuro susirinkimų su Valdyba apie planus ir darbus.

**NUTARTA:** Atsižvelgti į išsakytas pastabas.

Posėdžio pirmininkas

Emilis Mikulskis

Posėdžio sekretorius

Lauryna Laurinaitytė